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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 224 (MOF alm. del) stillet 9. december efter ønske fra 

Marianne Bigum (SF). 

Spørgsmål nr. 224 

”Vil ministeren give en status for arbejdet med at få fastsat grænseværdier for udledningen af PFAS-

stoffer til luft, således at det kan reguleres og at kommuner kan medtage disse i deres 

miljøgodkendelser?” 

Svar 

Jeg har forelagt spørgsmålet Miljøstyrelsen, som oplyser: 

 

”Det er Miljøstyrelsens faglige vurdering, at der bør igangsættes en indledende kortlægning af, hvor 

mange danske virksomheder, der potentielt kan udlede PFAS til luften. Herefter bør det afklares hvilke 

PFAS-forbindelser, der i givet fald skal udarbejdes grænseværdier for.  

 

Miljøstyrelsen vil bistå kommuner på samme måde, som Miljøstyrelsen har bistået Helsingør 

Kommune, hvis en kommune har behov for det, inden ovennævnte arbejde er udført.” 
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